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یوسفی: 
 به دنبال 

حاشیه سازی برای 
پرسپولیس نیستم 

  گروه سخت والیبال ایران  
برای صعود به المپیک

ایسنا: ملی پوشان والیبال ایران حریفان 
خود برای راهیابی به المپیک پاریس را 
مسابقات  قرعه کشی  مراسم  شناختند. 
والیبال انتخابی المپیک ۲۰۲۴ برگزار شد 
و ۲۴ تیم حاضر در این رقابت ها حریفان 
خود را شناختند. تیم ملی ایران در گروه 
اول رقابت ها با تیم های  برزیل،  ایتالیا، کوبا، 
اوکراین، آلمان، جمهوری چک و  قطر 
همگروه شد. قرار است این مسابقات در سال 
آینده از ۸ تا ۱۶ مهر ماه ۱۴۰۲ برگزار شود.  
سی وسومین دوره بازی های المپیک در سال 
۲۰۲۴ به میزبانی پاریس برگزار خواهد شد. 
FIVB( نحوه  فدراسیون جهانی والیبال )
صعود ۲۴ تیم  )۱۲ تیم مردان و ۱۲ تیم 
زنان( به مسابقات والیبال سالنی المپیک 
۲۰۲۴ پاریس را اعلام کرد و کشور فرانسه 
به عنوان میزبان نخستین سهمیه در هر 
گروه جنسیتی را به دست آورده است. ۱۱ 
تیم دیگر در هر بخش مردان و زنان در دو 
مرحله ای مشخص خواهند شد که شش 
تیم در هر بخش سهمیه المپیک ۲۰۲۴ را در 
مسابقات انتخابی المپیک کسب خواهند کرد 
و مابقی تیم ها پس از تعیین جدول مقدماتی 
لیگ ملت های ۲۰۲۴ مشخص خواهند شد.

خارجازمستطیلسبز

  رونالدو به دنبال  
خرید سومین باشگاه 

مهاجم سابق تیم ملی فوتبال برزیل که 
مالک وایادولید و کروزیرو است، می خواهد 
یک باشگاه دیگر را نیز بخرد. به گزارش 
TYC، رونالدو نازاریو دلیما که در حال حاضر 
مالک باشگاه وایادولید است، به دنبال ادامه 
گسترش تجارت خود است و این بار در 
پرتغال می خواهد باشگاهی از دسته سوم 
فوتبال این کشور را بخرد. رونالدو که در 
اوایل دهه ۱۹۹۰ در نوجوانی برای کروزیرو 
بازی می کرد و پیش از تبدیل شدن به یکی 
از موفق ترین مهاجمان مرکزی تاریخ فوتبال 
در این تیم بود، حالا به سراغ تیمی در پرتغال 
رفته است. رونالدو نازاریو قصد دارد سهام 
»آمورا«ی پرتغال را بخرد. این باشگاه در 
حدود ۲۰ کیلومتری لیسبون قرار دارد. 
رونالدو ۴۶ ساله ۷۰ میلیون دلار در باشگاه 
قبلی خود کروزیرو سرمایه گذاری کرده 
بود. مهاجم سابق آیندهوون، اینتر، میلان، 
بارسلونا و کورینتیانس در سال ۲۰۱۸ 
میلادی نیز ۵۱ درصد از سهام باشگاه رئال 
وایادولید اسپانیا را خریداری کرد و ریاست 

این تیم را نیز بر عهده گرفت.

خبـــــر

 اعتصاب یک روزه در اردوی آبی ها 

گذر استقلال از پیچ تاریخی با کمک دولت 

سالپنجم
شماره1517

آرمان ملی: باشگاه استقلال در روزهای گذشته مهمترین 
چالش خود را پشت سر گذاشت و توانست با کمک دولت بدهی 
خود را به استراماچونی پرداخت کند این در حالی است که روز 
پنجشنبه شاهد اعتصاب بازیکنان این تیم به دلیل عدم دریافت 

مطالباتشان بودیم؛ اعتصابی که یک روز بیشتر دوام نداشت. 
 طلب استرا

در روزهای گذشته باشگاه استقلال از یک پیچ تاریخی گذر کرد 
و طلب یک میلیون و ششصد هزار یورویی استراماچونی به حساب 
او واریز شد. ماجرای بدهی استقلال به آندره آ استراماچونی، 
ختم به خیر شد و  مطالبات سرمربی اسبق آبی ها پرداخت شده 
است. گفته می شود وزارت ورزش قطر طلب ۱.۶ میلیون یورویی 
استراماچونی از استقلال را به حساب این مربی واریز کرده تا 
استقلال از خطر کسر امتیاز، سقوط به دسته پایین تر و از دست 
رفتن مجوز حرفه ای و حذف از لیگ قهرمانان آسیا، رهایی یابد. 
داستان از این قرار است وزارت ورزش قطر بر اساس توافقی که 
با وزارت ورزش ایران داشته، طلب استراماچونی را به حساب 
سرمربی اسبق استقلال واریز کرده و حالا و بر اساس هماهنگی 
بین وزارت ورزش دو کشور، کمیته بین المللی المپیک دو کشور 
و وزارت امور خارجه دو کشور، این اتفاق افتاده است. در واقع 
قطری ها چند روزی یک میلیون و ششصد هزار یورو به ایرانی ها 
قرض داده اند. البته قرار است این پول قبل از پایان سال و طی 
روزهای شنبه و یکشنبه، به حساب وزارت ورزش قطر بنشیند. 
به عبارت دیگر، قطری ها این مبلغ را برای یک مقطع چند روزه 
به ایرانی ها قرض داده بودند. در روزهای گذشته این بحث مطرح 
شده بود که یکی از اپراتورهای تلفن همراه مبلغ ۸۰ میلیارد تومان 
به استقلال داده تا از این طریق، مطالبات استراماچونی پرداخت 

شود. خبری که خیلی از رسانه ها آن را منتشر کردند، اما باشگاه 
استقلال این خبر را به صورت رسمی، تایید یا تکذیب نکرد و حالا 
خبر رسیده که طلب استراماچونی، از کانال دیگری پرداخت شده 
است. البته اگر نرخ یورو را ۵۰ هزار تومان بگیریم، با احتساب 
طلب استراماچونی، به عدد ۸۰ میلیارد تومان می رسیم.  در هر 
حال این اتفاق تکراری دوباره در فوتبال ایران افتاد و همانطور که 
دولت در ماجراهای پرونده های مانوئل ژوزه، برانکو و کالدرون به 
کمک پرسپولیس رفت تا طلب این سرمربیان پرداخت شود، حالا 
دولت به کمک استقلال آمد تا دیگر تیم پرطرفدار فوتبال ایران 
هم از خطرات بدهکار ماندن به یک سرمربی خارجی، رهایی یابد!

 اسپانسر؟
چندی پیش محمد مخبر اعلام کرد به استقلال برای حل 
مشکل استراماچونی کمک خواهد شد اما دولت نمی تواند به 
صورت مستقیم این کار را انجام بدهد. حالا گفته می شود با 
مساعدت معاون اول رئیس جمهور، باشگاه استقلال در آستانه 

عقد قرارداد با اسپانسر قرار دارد.
 اعتصاب و بازتاب آن 

بازیکنان تیم فوتبال استقلال به دلیل مشکلات مالی تصمیم به 
لغو تمرین گرفتند و به نشانه اعتراض به مدیران باشگاه، اعتصاب 
کردند. خبر اعتصاب آبی پوشان به واسطه حضور »ریکاردو 
ساپینتو« در رسانه های کشور پرتغال هم بازتاب گسترده ای داشته 
است. روزنامه ابولا در این خصوص به سختی های کار ساپینتو 
در استقلال اشاره کرد و نوشت: »به رغم نتایج خوبی که این تیم 
کسب کرده، زندگی برای ریکاردو سا پینتو در استقلال ایران به 
دلایل غیرورزشی آسان نیست. این تیم پنجشنبه تصمیم گرفت 
برای مدت نامشخصی در اعتراض به معوقات مالی و وعده های بی 

نتیجه تمرین نکند. طبق اعلام مطبوعات محلی، باشگاه مشکلات 
مالی زیادی را پشت سر می گذارد.« روزنامه اوجوگو با تیتر »تیم 
ساپینتو از تمرین امتناع کرد« مشکل باشگاه استقلال را به این 
شکل منعکس کرده است: »استقلال تهران با هدایت ریکاردو 
ساپینتو پرتغالی آخرین تمرین خود را برگزار نکرد. این تیم از 
معوقات دستمزدها و حقوق ها شاکی است. مدیران باشگاه قبلًا 
قول پرداخت حقوق معوقه را داده بودند، اما این وضعیت هنوز حل 
نشده و چاره کار لغو تمرین روز پنجشنبه بود.« روزنامه رکورد هم 
نوشت: »بازیکنان استقلال از چند روز پیش به مدیریت باشگاه 
بابت تعویق در دریافت دستمزدهایشان هشدار داده بودند اما 
باوجود قول مدیرعامل باشگاه، هنوز مبلغی دریافت نکرده اند. معلوم 
نیست این اعتصاب در روزهای آینده ادامه خواهد داشت یا خیر. 
استقلال مشکلات مالی مختلفی را تجربه می کند و امیدوار است از 
دولت محلی کمک بگیرد. با این حال، اگر این کمک مالی برسد، به 
گفته مطبوعات، برای پوشش بدهی باشگاه با آندرها استراماچونی، 

مربی ای است که در سال ۲۰۱۹ از استقلال جدا شد.«
 واکنش باشگاه 

روز پنجشنبه گذشته بازیکنان استقلال در اقدامی هماهنگ 
از حضور در تمرین تیم خودداری کردند تا اعتراض خودشان را 
به خاطر مسائل مالی به گوش مدیریت باشگاه برسانند. مدیریت 
باشگاه استقلال معتقد است بین ۵۰ تا ۷۰ درصد مطالبات 
بازیکنان پرداخت شده و در این مقطع که باشگاه درگیر تامین 
منابع مالی برای پرداخت بدهی استراماچونی است، بازیکنان 
نباید به خاطر چند روز تاخیر در پرداخت پول پایان سال، دست 
به تحریم تمرین و اعتراض بزنند. در این بین از عارف غلامی به 
عنوان محرک بازیکنان برای اعتصاب نام برده می شود و به همین 
خاطر قرار است این بازیکن روز شنبه در کمیته انضباطی باشگاه 
حاضر شده و به ادای توضیحات بپردازد. البته به جز غلامی، با یکی 
دو بازیکن دیگر نیز که در این اعتصاب نقشی محوری داشتند 
برخورد می شود و حتی ممکن است این بازیکنان با کسر قرارداد 
جریمه شوند. علی فتح ا... زاده مدیرعامل باشگاه استقلال نیز پس 
از اطلاع از اعتصاب بازیکنان ناراحتی و دلخوری خودش را از این 
اتفاق اعلام کرد. مدیرعامل باشگاه استقلال معتقد است از زمان 
حضورش در راس مدیریت باشگاه تلاش زیادی برای پرداخت 
حق و حقوق بازیکنان داشته و با وجود اینکه مشکلات مالی 
زیادی گریبانگیر مدیریت است، پرداخت مطالبات بازیکنان که 
از زمان مدیریت قبلی عقب افتاده بود در اولویت قرار داشته است. 
با پیگیری از باشگاه استقلال مشخص شد؛ عارف غلامی بیش از 
۷۰ درصد قرارداد این فصلش را دریافت کرده و با دریافت بخشی 
از مطالبات سال گذشته اش، تاکنون از مدیریت جدید باشگاه 
حدود ۱3 میلیارد دریافت کرده است. با این حال، تمام بازیکنان 
استقلال دیروز با حضور در تمرین تیم، به اعتصاب خودشان پایان 
دادند و قرار است به زودی و تا پیش از پایان سال از باشگاه دریافتی 

داشته باشند.

   مزد تکل  
 مانوئل اوگارته، هافبک اروگوئه ای اسپورتینگ 
لیسبون، که در اوایل نیمه دوم به خاطر خطایی خشن 
روی گابریل مارتینلی یک کارت زرد دریافت کرده 
بود، با دریافت کارت قرمز به دلیل تکل وحشتناک 
دیگر  روی  بوکایو ساکا بازیکن ارسنال اخراج شد. 

        شادی  
  دوشان ولاهوویچ، مهاجم یوونتوس که در این 
فصل در 17 بازی 8 گل به ثمر رسانده شادی گل  
خود را به سبک ارلینگ هالند، مهاجم شگفت انگیز 
منچسترسیتی، برگزار کرده و روی هوا برای عکاسان 

کنار زمین ژست گرفت.   

           ضربه
دیدار برگشت مرحله یک هشتم نهایی لیگ 
کنفرانس بین سیواس اسپور و فیورنتینا با اتفاقی 
در آخرین لحظات بازی همراه بود؛ جایی که یکی از 
هواداران میزبان به داخل زمین دوید و به هافبک 

میهمان الساندرو بیانکو ضربه زد.
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کوتاه
تیم فاینورد در این فصل از رقابت های لیگ هلند با سه امتیاز 
اختلاف به نسبت آژاکس در صدر جدول لیگ هلند قرار دارد و 
در لیگ اروپا نیز به جمه هشت تیم پایانی راه یافته است. »علیرضا 
جهانبخش« مهاجم ایرانی تیم فاینورد درباره مسیر سخت موفقیت 
فاینورد به روزنامه هلندی تلگراف گفت: شما می بینید که بسیاری 
از بازیکنان در تابستان تیم را ترک کرده اند و تنها گروه کوچکی 
از بازیکنان باقی مانده اند. اینجا بازیکنان جدید و جوان بسیاری 
حضور دارند که تقریباً همه آن ها تجربه کمی دارند و از خارج از هلند 
آمده اند، اما من به جرأت می توانم بگویم که حال و هوای تیم با این 
اتحادی که در تیم وجود دارد حتی بهتر از گذشته است. ملی پوش 
۲۹ ساله ایرانی که سابقه بازی در تیم های NEC و آلکمار هلند را 
در کارنامه دارد و نقش پررنگی در موفقیت های فاینورد داشته 
است، درباره حضور خود در فوتبال هلند و حضوربازیکنان جوان 
در فاینورد می گوید: من هم این مسیر را طی کردم. من ۱۹ ساله 
بودم که از ایران به هلند آمدم. اگر به کشوری می آیید که زیان آنجا 
را بلد نیستید، طبیعتا اوقات سختی را خواهید داشت. حالا من هر 
روز سعی می کنم به بازیکنان کمک کنم و مربی هم می تواند این 
چقدر مهم است که ما می توانیم به همدیگر کمک کنیم. بازیکن 
سابق برایتون انگلیس در ادامه گفت: این کمک نه تنها در داخل 
زمین، بلکه در خارج از زمین هم وجود دارد. در نتیجه، ما نه تنها 
حال و هوای خوبی داریم بلکه چنین نگرش )پیروزی( در تیم ما 

سابقه نداشته است.

بیــنالمــلل
خاویر زانتی در واکنش به مشخص شدن بنفیکا به عنوان 
حریف اینتر در مرحله یک چهارم نهایی مسابقات لیگ قهرمانان 
اروپا به شبکه تلویزیونی »اسکای اسپورت ایتالیا« گفت: تمام 
تیم هایی که در مرحله یک چهارم نهایی با آنها روبه رو می شوید، 
سخت هستند. داشتن سه نماینده از سری A در این مرحله مهم و 
اساسی است و ما خوشحالیم که فوتبال ایتالیا را در رقابت بزرگی 
مانند لیگ قهرمانان اروپا نمایندگی می کنیم. با دیدن قرعه کشی، 
همه ما )نمایندگان ایتالیا( شانس خوبی داریم، امیدوارم بتوانیم 
به وظیفه خود عمل کنیم. وی همچنین با اشاره به پیروزی اینتر 
مقابل بنفیکا در فینال جام یوفای ۱۹۶۵ و کسب دومین قهرمانی 
اروپایی اش اظهار داشت: این دو تیم پیش از این تاریخ سازی 
کرده اند. وقتی به اینتر آمدم و با فاکتی، سوارز و ماتزولا صحبت 
کردم، آنها درباره فینال ۱۹۶۵ با من صحبت کردند.حالا نوبت 
ماست و امیدواریم به نیمه نهایی برسیم. رئیس باشگاه اینتر 
همچنین در واکنش به اظهارنظر بیلی کاستاکورتا کارشناس 
»اسکای« که به این نکته اشاره کرد که نیکلاس اوتامندی 
آرژانتینی بازیکن کلیدی برای بنفیکا است، خاطرنشان کرد: 
موافقم، اوتامندی این را در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر ثابت کرد. او 
یکی از بهترین ها بود. نیکلاس شخصیت و تجربه بالایی دارد. او در 
بازی رفت حضور نخواهد داشت و این یک مزیت برای ما به شمار 
می رود، اما باید فرای غیبت اوتامندی مراقب باشیم. مطمئناً ما 

برای مصاف با بنفیکا به بهترین شکل آماده خواهیم شد.

دیدگـــــاه
شایستگی قلعه نویی برای هدایت تیم ملی 

حمیداستیلی
 کارشناس فوتبال 

به نظرم امیر قلعه نویی این شایستگی را داشت که به عنوان 
سرمربی تیم ملی فوتبال انتخاب شود، باید همه دست اندرکاران 
و جامعه فوتبال ایران برای موفقیت تیم کشورمان به او کمک 
کنیم. البته من اعتقاد دارم که قرارداد یک ساله برای قلعه نویی 
خطر محسوب می شود. اگر او به دنبال جوانگرایی باشد احتیاج 
به زمان بیشتری دارد. قرارداد قلعه نویی تا پایان جام ملت های 
آسیا خیلی برای او ایده آل نیست.  خیلی مناسب تر بود تا پایان 
جام جهانی ۲۰۲۶ با او قرارداد می بستند تا بتواند در یک مدت ۴ 
ساله فلسفه کاری، برنامه و استراتژی خودش را به نحو احسن در 
تیم ملی اجرا کند. شاید فدراسیون یک سال دیگر انتخابات داشته 
باشد و هر گروه دیگری هم به ریاست فدراسیون برسد این قرارداد 
یک ساله کار قلعه نویی را کمی سخت خواهد کرد. فدراسیون فوتبال 
باید قرارداد قلعه نویی را در تیم ملی ۴ ساله کند تا وی برنامه ریزی 
خودش را برای تیم داشته باشد.  به طور حتم اگر قرارداد سرمربی 
تیم ملی ۴ ساله باشد، این موضوع هم برای تیم ملی خوب خواهد 
بود و هم برای تیم های داخلی و مربیان مان مناسب تر است. در 
سال های گذشته، قلعه نویی شایستگی خودش را نشان داده است. 
او در بحث فنی توانایی زیادی دارد و مهمتر از آن هم مدیریت تیم 
است.  وی در تیم هایی که حضور داشته مدیریتش خوب بوده، قطعا 
با بازیکنان هیچگاه مشکل نداشته و توانسته تیمش را به بهترین 
شکل اداره کند. البته این موضوع مستلزم این است که فدراسیون 
فوتبال تحت هر شرایطی باید حامی سرمربی اش باشد. ولی با این 
حال حتی اگر مدیران فدراسیون فوتبال از سرمربی تیم ملی هم 
حمایت نکنند، قلعه نویی به هیچ بازیکنی باج نمی دهد. در خصوص 
وضعیت پرسپولیس هم باید بگویم  در شرایطی که لوکادیا از تیم 
جدا شد و چند بازیکن مصدوم شدند، ولی با این حال پرسپولیس 
در مسابقاتش فوق العاده ظاهر شد. پرسپولیس با تیم صدر جدول 
فاصله زیادی ندارد و هنوز هم شانس زیادی برای قهرمانی در لیگ 
برتر را دارد. امیدوارم در بازی های باقی مانده بتواند با ارائه بازی های 
خوب بتواند جبران مافات کنند. نمی توانیم هر بازیکنی را با بازیکن 
دیگری مقایسه کرد. لوکادیا یک شرایطی داشت و پریرا ویژگی های 
دیگری دارد. مهم این بحث است که با پرسپولیس قرارداد امضا 
کرده و نیاز به حمایت دارد. پریرا را سرمربی تیم برای ادامه فصل 
مسابقات احتیاج داشته و این بازیکن می تواند به پرسپولیس کمک 
کند و مدیریت باشگاه آن را جذب کرده است.  امسال در رقابت های 
جام جهانی فوتبال سال خوبی برای تیم ملی ایران نبود. یکسری 
مشکلات و تغییرات زیاد داشتیم و امیدوارم سال جدید برای 

فوتبال مان سال بهتری باشد.

 با صعود به نیمه نهایی جام ملت ها می توان برای جام جهانی هم به قلعه نویی اعتماد کرد

ماجدی: پاداش هیأت رئیسه قانونی است 
میرشاد ماجدی عضو هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال، صعود 
احتمالی تیم ملی ایران به جمع چهار تیم نهایی جام ملت های 

آسیا را کارنامه ای موفقیت آمیز برای سرمربی این تیم می داند.
 انتخاب قلعه نویی 

میرشاد ماجدی درباره انتخاب امیر قلعه نویی به عنوان 
سرمربی تیم ملی ایران اظهار داشت: هر چه به سال ۲۰۲3 
نزدیک تر شدیم، روند واگذاری پول های ما کاهش یافته و حالا 
به صفر رسیده است. در جایی که نمی توانیم پول را به حساب 
کسی انتقال بدهیم، باید شیوه  کار خودمان را تغییر بدهیم. 
در این شرایط باید از افرادی استفاده می کردیم که در میان 
بهترین های کشور باشند و به آنها پرداختی داشته باشیم. وی که 
با برنامه »ورزشگاه« گفت وگو می کرد، در پاسخ به این پرسش 
که با چه نتیجه ای می توانیم عملکرد قلعه نویی در تیم ملی را 
موفقیت آمیز بخوانیم، تصریح کرد: اگر به جمع چهار تیم نهایی 

جام ملت های آسیا برسیم، می توانیم بگوییم او کارنامه موفقی 
داشته و برای جام جهانی هم به او اعتماد کنیم.

 مرفاوی و شرایط جوانان 
عضو هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال در مورد برآورده نشدن 
شرایط لازم برای صمد مرفاوی در تیم فوتبال جوانان ایران 
خاطرنشان کرد: برخی خواسته های مالی مرفاوی تأمین نشد، 
اما با او صحبت کردیم و شرایط را پذیرفت. در جایی از مسابقات 
قهرمانی آسیا که باید ضربه نهایی را می زدیم و در اختیار کادر 
فنی بود، خوب عمل نکردیم. شاید از لحاظ سبک بازی عملکرد 
قابل قبولی مقابل عراق نداشتیم. نمی گویم مقابل عراق خیلی 
خوب بودیم، اما حریف با ما تفاوت چندانی نداشت. ماجدی 
درباره وضعیت ادامه همکاری با مرفاوی عنوان کرد: در فوتبال 
کشورمان قانون است وقتی نتوانید در میان چهار تیم برتر باشید 
و تیم را به جام جهانی ببرید، قطعاً نگاه جدیدی وارد کار می شود. 

می توانیم اسم آن را فوتبال ایرانی یا نتیجه گرا بگذاریم، اما 
مرفاوی و همکارانش برای صعود ایران به جمع چهار تیم پایانی 

تمام زحمات خود را کشیدند.
 پرداخت به هیأت رئیسه فدراسیون

وی در مورد پرداخت ۲۰ هزار دلار پاداش به اعضای هیأت 
رئیسه فدراسیون فوتبال، به خاطر برتری ایران مقابل ولز در جام 
جهانی ۲۰۲۲ گفت: در هر شرکت یا سازمان، پاداش هایی در 
هیأت رئیسه یا مجمع آن نهاد می نویسند. هر مبلغی که پرداخت 
شده، کاملًا قانونی بوده و مربیان، بازیکنان و حتی کارمندان 

فدراسیون فوتبال درصدهای مختلفی دریافت کردند.
 فعالیت اعضای هیأت رئیسه فدراسیون

عضو هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال با اشاره به فعالیت اعضای 
هیأت رئیسه بیان کرد: شاید زحمات هیأت رئیسه دیده نشود، 
اما اعضای آن به دادگاه می روند و باید پاسخگو باشند. دو برابر 
پاداش مذکور به کی روش داده شده و به نظرم پاداش متعلق 
به اعضای هیئت رئیسه، حق آنها بوده است. کسی نمی گوید 
مدیران فدراسیون چهار یا هشت سال پیش، چه پاداشی دریافت 
کرده اند و برجسته کردن این مسائل برای تخریب فوتبال است.

رحیم یوسفی پیشکسوت تیم پرسپولیس 
در خصوص جام پیشکسوتان و عملکرد 

پرسپولیس در لیگ برتر صحبت کرد. 
  درباره قهرمانی پرسپولیس در 
مهدی  )شهید  پیشکسوتان  جام 

رضایی مجد( توضیح می دهید؟
این دوره از مسابقات به همت سازمان 
ورزش شهرداری تهران برگزار شد. از 
مسئولان این سازمان تشکر می کنم که 
پیشکسوتان را دوباره کنار هم جمع کردند. 
با اینکه پرسپولیس قهرمان شد، ولی ارزش 
برگزاری چنین مسابقاتی دیدن رفقا و 
بازیکنان قدیمی فوتبال ایران که ۲۰-۱۵ 
سال آنها را ندیده بودیم و باعث خوشحالی 
همه پیشکسوتان شد. امیدوارم این گونه 
رقابت های را باز هم در سال های آینده 

برگزار کنند.
 به نظر شما  پرسپولیس بعد از باخت 
مقابل سپاهان کارش برای قهرمانی 

سخت تر می شود؟
 من چند روز پیش یک صحبتی انجام دادم 
که همه تماشاگران و باشگاه پرسپولیس 
علیه من شدند. وقتی از عملکرد تیم محبوبم 
انتقاد می کنم سعی دارم تا سازندگی در تیم 
شکل بگیرد و اصلًا به دنبال حاشیه سازی، 
اختلاف و به هم ریختگی در پرسپولیس 
نیستم. من در مصاحبه ام گفتم که خط 
هافبک مان ایراد دارند. قبول دارم که سپاهان 
تیم خوب و قدرتمندی است، تیم هایی 
مثل هوادار در ورزشگاه آزادی و یک بازی 
خانگی پرسپولیس را شکست می دهد. 
قرارداد یک بازیکن پرسپولیس، اندازه کل 
قراردادهای بازیکنان هوادار است.  من 
۷ سال در پرسپولیس بازی کردم و سابقه 
۱3 سال مربیگری در تیم های مختلف پایه 
این باشگاه را دارم. من یک ریال هم به کسی 
احتیاج ندارم، زمانی که از تیم محبوبم انتقاد 
می کنم قصد دارم تا شرایط بهتر شود، اما مرا 
می کوبند ولی کسی که مخالف صحبت های 
مرا دارد حتی یک بار هم از کنار باشگاه 
پرسپولیس نگذشته است. کسانی که به 
دنبال کوبیدن دلسوزان فوتبال هستند تنها 
کاری که می کنند این است که سعی دارند 
تا پیشکسوتان را از پرسپولیس دور کنند تا 

خودشان به منفعتی برسند.

شنبه 
1401 .12 .27
25  شعبان18/1444مارس  2023

 نامجو مطلق: 
 خیلی از اختلافات ملی پوشان و اسکوچیچ رسانه ای نشد 

پیشکسوت فوتبال ایران معتقد است بسیاری از اختلافات 
تیم ملی در زمان اسکوچیچ رسانه ای نشد، اما امیر قلعه نویی 
مدیریت بسیار خوبی دارد و می تواند شرایط را خوب پیش 
ببرد.  مجید نامجو مطلق در گفت وگو با ایلنا، پیرامون حواشی 
مرتب با معرفی گزینه های هدایت تیم ملی اظهار داشت: 
انتقاداتی که در آن زمان مطرح شد بسیار به حق بود. چرا 
باید همچین فهرست بلند بالایی در بخش داخلی و خارجی 
برای انتخاب سرمربی تیم ملی ردیف کنند؟ به نظرم برنامه 
مسخره بود تا با آن لیست مردم را سرگرم کنند و در باطن 
به دنبال سرمربی خارجی بودند. وقتی با آن مواضع مربیان 
داخلی روبرو شدند ناچار شدند از مواضع خود پایین بیایند 
و حتی عذرخواهی کنند. فدراسیون با این کارش شأن و 
شخصیت تیم ملی فوتبال را پایین آورد. وی درباره انتخاب 

امیر قلعه نویی به عنوان سرمربی تیم ملی افزود: اول اینکه 
به امیر قلعه نویی بابت انتخابش به عنوان سرمربی تیم ملی 
تبریک می گویم. در میان گزینه های داخلی بهترین گزینه 
قلعه نویی بود. او در تیم ملی سابقه کار دارد و با شرایط 
آشناست. در لیگ برتر هم سابقه خوبی دارد بنابراین می تواند 
به تیم ملی کمک کند. به نظرم همانطور که در اختیار مربیان 
خارجی از جمله کی روش فضا قرار می دهند، باید به مربی 
ایرانی تیم ملی هم فضا قرار بدهند.  پیشکسوت تیم ملی 
فوتبال ایران در پاسخ به این سوال که آیا قلعه نویی می تواند با 
بازیکنان بزرگ تیم ملی بدون مشکل کار کند، تصریح کرد: 
در زمان اسکوچیچ اختلافات زیادی میان بعضی بازیکنان 
ملی پوش با سرمربی تیم ملی وجود داشت. برخی کوچکی 
از این اتفاقات رسانه ای شد اما خیلی موارد هم اطلاع دارم 

که رسانه ای نشد. به هر حال آقای قلعه نویی مدیریت بسیار 
خوبی دارد و مطمئنم هستم می تواند به خوبی در تیم ملی 
کار کند. ضمن اینکه شرط موفقیت تیم ملی همدلی است 
و اینکه بازیکن ملی پوش با تمام وجود برای کشورش بازی 
کند. تمام جامعه فوتبال و فدراسیون فوتبال باید از سرمربی 
ایرانی حمایت کنند، تا نتیجه بگیرد. در زمان کارلوس 
کی روش خود او مدیریت خوبی داشت اما فدراسیون هم 
پشت وی قرار داشت و از تصمیمات کادرفنی حمایت 
می کرد.  نامجو مطلق درباره لزوم تغییر نسل تیم ملی با امیر 
قلعه نویی، تصریح کرد: زمان آن رسیده که تیم ملی پوست 
اندازی کند. بعضی بازیکنان پا به سن گذاشته اند، ضمن 
اینکه در این سال ها تغییرات بسیار محدودی در ترکیب 

تیم ملی داشتیم.    


